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About the local fractional calculus and Its applications
Abstract

The local fractional calculus is a new branch of mathematics, and it has taken a lot of attention of many
researchers due to its importance in solving problems of classical calculus inability to solve them, especially with
regard to non-differntial functions, as well as its applicability to modeling and solving real-world problems.

The aim of this thesis is to give the most important definitions and theories related to the local fractional
calculus, and the importance of the latter in obtaining good and more accurate results by applying it to some

mathematical and physical equations, such as wave equation, ODEs and PDEj, initial value problems.

Key words: Local fractional calculus, local fractional derivative, local fractional integral, wave equation,

Fourier series, Fourier transforms, Laplace transforms, Sumudu transforms, ODEs and PDEs, IVP, Cantor set.

A propos du calcul fractionnaire local et ses applications
Résumé

Le calcul fractionnaire local est une nouvelle branche des mathématique, car il a attiré [ attention de nombreux
chercheurs en raison de son importance dans la résolution de problémes dincapacité calcul classique a les
résoudre, en particulier en ce qui concerne les fonctions non différentiable, ainsi que de son applicabilité a la
modélisation et a la résolution de problemes du monde réel.

L objectif de cette these est de donner les définitions et les théories les plus importantes liées au calcul fractionnaire
local, et limportance de ce dernier pour obtenir des bons résultats et plus précis en lappliquant a certaines

équations mathématiques et physique, telles que [équation donde, EDOs et EDPs, problemes de valeur initiale.

Mots clés: Calcul fractionnaire local, la dérivation fractionnaire local, [ intégration fractionnaire local,
[équation donde, séries de Fourier, transformation de Fourier, transformation de Laplace, transformation de
Sumudu, EDOs et EDPs, PVI, ensemble de Cantor.
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